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ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ 
 

ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 
 

 
ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ   40/2011 

 
 

ΑΠΟΦΑΣΗ   352/2011 
 

Στην Καλαμάτα σήμερα, την 6η Δεκεμβρίου 2011, ημέρα Τρίτη και ώρα 12:00 

μεσ., στο Δημαρχιακό Κατάστημα της οδού Αριστομένους 28, συνέρχεται στην 

40η/2011 συνεδρίαση η Οικονομική Επιτροπή του Δήμου Καλαμάτας, μετά την υπ’ 

αριθμ. πρωτ. 70772/2-12-2011 πρόσκληση του κ. Προέδρου, που επιδόθηκε σύμφωνα 

με το νόμο.  

Παραβρίσκονται στη συνεδρίαση αυτή ο κ. Δημήτριος Μπούχαλης, Αντιδήμαρχος 

Καλαμάτας, Πρόεδρος της Οικονομικής Επιτροπής και από τα τακτικά μέλη οι κ.κ.: 1) 

Κουδούνης Αργύριος, 2) Μπουζιάνης Παύλος, 3) Μπρεδήμας Θεόδωρος, 4) Πολίτης 

Δημήτριος και 5) Φαββατάς Δημήτριος.   

 

Δεν παραβρίσκονται αν και κλήθηκαν νόμιμα τα τακτικά μέλη κ.κ.: 1) Βασιλόπουλος 

Αθανάσιος, 2)  Στασινόπουλος Στυλιανός και 3) Φωτέας Νικόλαος.   

 

Στη συνεδρίαση παραβρίσκονται επίσης τα αναπληρωματικά μέλη της Οικονομικής 

Επιτροπής:   

α) κ. Καρβέλης Γεώργιος, ο οποίος συμμετέχει στη συνεδρίαση αυτή αναπληρώνοντας 

τον κ. Βασιλόπουλο Αθανάσιο   

β) κ. Μιχαλόπουλος Σωτήριος, ο οποίος συμμετέχει στη συνεδρίαση αυτή 

αναπληρώνοντας τον κ. Στασινόπουλο Στυλιανό και  

γ) κ. Μπεχράκης Σταμάτης, ο οποίος συμμετέχει στη συνεδρίαση αυτή 

αναπληρώνοντας τον κ. Φωτέα Νικόλαο.   

 

Αφού επιτυγχάνεται έτσι νόμιμη απαρτία, ο Πρόεδρος κηρύσσει την έναρξη της 

συνεδρίασης. 
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. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .. . . . . . . . . . . . . . . . . .  
Στη συνέχεια εισάγεται από τον κ. Πρόεδρο για συζήτηση το 13ο θέμα της ημερήσιας 

διάταξης με τίτλο : 

 Έγκριση δαπάνης ποσού 48.000,00 € και απόδοση αυτού στο Δήμο 
Καλαμάτας, σε βάρος του προϋπολογισμού οικον. έτους 2011 του 

κληροδοτήματος «ΛΥΚ. ΣΚΙΑ». 

Εισηγούμενος το θέμα ο κ. Πρόεδρος αναφέρεται στην υπ’ αριθμ. πρωτ. 70615/2-12-
2011 εισήγηση του Τμήματος Διαχείρισης Κοιμητηρίων & Δημοτικής Περιουσίας της 
Διεύθυνσης Οικονομικών του Δήμου Καλαμάτας, η οποία έχει ως εξής:  
 
ΘΕΜΑ: Έγκριση δαπάνης ποσού #48.000,00# ΕΥΡΩ και απόδοση αυτού στο 

Δήμο Καλαμάτας, σε βάρος του προϋπολογισμού οικον. Έτους 2011, 
του κληροδοτήματος «Λυκούργου Σκιά» 

 
Αφού  λάβαμε  υπόψη: 
 

1. Την 197/2011 απόφαση της Οικονομικής Επιτροπής, ως διοικούσα επιτροπή 
του κληροδοτήματος «Λυκούργου Σκιά» περί έγκριση προϋπολογισμού οικ. 
έτους 2011 η οποία εγκρίθηκε με την 78255/13-10-2011 απόφαση του 
Περιφερειακού Συμβουλίου Εθνικών Κληροδοτημάτων. 

2. Την 349/2011 απόφαση Οικονομικής Επιτροπής, ως διοικούσα επιτροπή για 
έγκριση δαπάνης ποσού 48.000,00 € για χορήγηση υποτροφιών 
κληροδοτήματος «Λυκούργου Σκιά», 

3. Την 14763/23-12-1999 δημόσια διαθήκη του διαθέτη.  
 

ΕΙΣΗΓΟΥΜΕΘΑ 
 
Την έγκριση δαπάνης ποσού #48.000,00# Ευρώ (ίσο με αυτό που χορηγήθηκε για 
υποτροφίες) και απόδοσή του στο Ταμείο του Δήμου, σύμφωνα με την επιθυμία του 
διαθέτη, σε βάρος του προϋπολογισμού οικ. έτους 2011 του κληροδοτήματος. 
 

Ο ΔΗΜΑΡΧΟΣ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 
             «ΜΕ ΕΝΤΟΛΗ» 
Η ΔΙΕΥΘΥΝΤΡΙΑ ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΩΝ  

             ΗΛΙΟΠΟΥΛΟΥ ΓΕΩΡΓΙΑ 
 
 
Επί του θέματος αυτού διεξάγεται διαλογική συζήτηση η οποία έχει ως εξής:  

 
Κύριε Πρόεδρε, μετά τα όσα, και άκουσα αλλά και σήμερα γράφονται 
σε επιστολές στον τύπο, ο Περιφερειακός Σύμβουλος ο κ. 

Σταυριανόπουλος, ότι δεν έγιναν, δεν εξελίχθησαν ακριβώς οι διαδικασίες της 
ανάδειξης των παιδιών που βραβεύθησαν, ψηφίζουμε ΛΕΥΚΟ.  

 
Έχουμε υπόψη μας την επιστολή.  
Τα παιδιά τα οποία βραβεύθηκαν για ποια χρονιά είναι; Στην επιστολή 

λέει ότι είναι και παιδιά τα οποία  έχουν αποφοιτήσει και πέρσι, δευτεροετείς. Οι 
υποτροφίες για ποια χρονιά αφορούν;  
Και δεύτερον ότι στάλθηκε αυτό το χαρτί σε σχολεία το Μάη.  
Όλα αυτά δημιουργούν κάποια ερωτηματικά.  
 

ΜΠΡΕΔΗΜΑΣ:  

ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ:  
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 Όταν τα παιδιά ήταν με τις πανελλήνιες απασχολημένα και υπάρχει μια 
σύμπτωση, δεν ξέρω, το λέω αν υπάρχει, απ’ αυτά είναι τέσσερα παιδιά 

καθηγητών.   Αν αυτό είναι, αλίμονό μας.  
 
Αν έχουμε καθυστερήσει και δεν είχαμε κάνει για τα παιδιά που έχουν 
αποφοιτήσει το 2010, δηλαδή είναι μικτή, είναι διπλή η φουρνιά;  

Επειδή δεν είχαμε δώσει και πέρυσι, δίνουμε και φέτος; Είναι ενημερωμένες οι δύο 
κατηγορίες των παιδιών που δικαιούται;  

 
(δημοτική υπάλληλος): Αυτές οι υποτροφίες είναι δέκα στο σύνολο. Είναι 
πέντε για τα παιδιά που τελείωσαν το σχολικό έτος 2009 – 2010 και τώρα 

είναι στο δεύτερο έτος των σχολών τους ………  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Αυτά είχαν εγκριθεί από άλλη απόφαση;  

 
Είχαν εγκριθεί από πέρυσι.  
Εγώ απ’ ότι είδα στα έγγραφα,  έχει σταλεί εγκαίρως μπορώ να πω, 

μάλλον τον Απρίλη, στη δευτεροβάθμια ότι υπάρχουν υποτροφίες, να ανακοινωθούν 
και στα σχολεία, δεν ξέρω αν έγινε αυτό από τη δευτεροβάθμια και το ανακοίνωσαν 
στα σχολεία για να ενημερωθούν οι μαθητές, και ανακοινώθηκε και στο τύπο. Και τα 
υπόλοιπα παιδιά, τ’ άλλα πέντε, είναι παλιές υποτροφίες που υπάρχει και εκκρεμότητα, 
είναι δηλαδή παιδιά που  τα δύο απ’ τα τρία τελειώνουν τώρα και χρωστούσαν για δύο 
ακαδημαϊκά έτη και το ένα, το τρίτο είναι για ένα ακαδημαϊκό έτος.  
 
ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ: Για φέτος δηλαδή δεν έχουμε το ’11 –’12, τα παιδιά που είναι τώρα.  
 
ΤΣΑΓΚΑΝΗ: Όχι, όχι δεν είχαμε τώρα.  
 
ΚΑΡΒΕΛΗΣ: Η Διεύθυνση Δευτεροβάθμιας εκπαίδευσης βγάζει τους βραβευθέντες; 

 
Η επιτροπή, που απαρτίζεται από τον Μητροπολίτη, έναν νομικό 
εκπρόσωπο και το Δ/ντή της Δευτεροβάθμιας.   
 
Κύριε Μπρεδήμα ακούσατε από ποιους επιλέγονται οι βραβευθέντες; Δεν 
έχουμε εμείς καμία δουλειά. 

 
Μα δεν είπα εγώ. Εγώ μίλησα γενικά ότι αν αυτό έγινε που με την 
υπογραφή του αναφέρει ο Περιφερειακός Σύμβουλος ο κ. 

Σταυριανόπουλος ………… 
 
ΚΑΡΒΕΛΗΣ: Τι δουλειά έχει ο Σταυριανόπουλος; 

 
Τι δουλειά; Είναι πολίτης, έχει δικαίωμα. Οποιοσδήποτε καταγγείλει ένα 
έγκλημα δηλαδή πρέπει να σκοτώσει τον αδερφό του για να μιλήσει;  

 
 Όταν η Διεύθυνση Δευτεροβάθμιας Εκπαίδευσης και δη ο Κώστας ο 
Βασιλόπουλος επιλέγει τους μαθητές που θα ………… 

 
Δεν αμφισβητούμε εμείς τον κ. Βασιλόπουλο, αλλά δεν μπορούμε όμως 
να μην λάβουμε υπόψη μας και αυτά και εν πάση περιπτώσει γι’ αυτό 

είπαμε ΛΕΥΚΟ.  

ΜΠΡΕΔΗΜΑΣ: 

ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ:  

ΤΣΑΓΚΑΝΗ  

ΤΣΑΓΚΑΝΗ:  

ΤΣΑΓΚΑΝΗ:  

ΚΑΡΒΕΛΗΣ:  

ΜΠΡΕΔΗΜΑΣ:  

ΜΠΡΕΔΗΜΑΣ:  

ΚΑΡΒΕΛΗΣ: 

ΜΠΡΕΔΗΜΑΣ:  
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Κύριε Πρόεδρε, θα ήθελα, πρώτον, στο σημείο αυτό να με πληροφορήσετε ποίο το 
αποθεματικό του κληροδοτήματος «Λυκ. Σκιά» και δεύτερον αν έγινε ή πότε θα γίνει η 
προκήρυξη για τη μίσθωση του οικήματος.  

 
Η έγκριση των όρων της προκήρυξης θα μπει στην επόμενη Οικονομική 
Επιτροπή  και για το αποθεματικό θα σας πει η κα Τσαγκάνη. 

 
ΤΣΑΓΚΑΝΗ: Είναι 340.000. 
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Μείον αυτά που δίνουμε τώρα. 
 
ΤΣΑΓΚΑΝΗ: Ναι, δεν τα έχουμε υπολογίσει.  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Γύρω στις 200.000.  

 
Τα ενοίκια αυτά που πλήρωνε ο φουκαράς ο Μπακόγιωργας και του 
δώσαμε και την κλωτσιά του.  

 
Όχι γιατί κάποιοι δεν έδιναν υποτροφίες ποτέ. Αυτή η Δημοτική Αρχή 
έδωσε υποτροφίες. 

 
Επειδή επανειλημμένα τρέχει το θέμα, είτε του κληροδοτήματος, είτε 
απ’ το καφενείο ξεκινώντας και ο κ. Μπρεδήμας συνέχεια τα τελευταία 

δύο τουλάχιστον, έχει αναφερθεί στη διαδικασία επιλογής των υποψηφίων που πήραν 
τις υποτροφίες, μετά από κάποιες έγγραφες στον τύπο καταγγελίες ότι δεν τηρήθηκαν 
κάποιες διαδικασίες, η κα Τσαγκάνη απήντησε βέβαια στον κ. Μπρεδήμα, ο οποίος θα 
επανέλθει, θα ήθελα αυτός ο οποίος κάνει την καταγγελία να την κάνει την καταγγελία 
επίσημα. Το επίσημα δεν αναφέρομαι στον τύπο, στον τύπο μπορεί να γράφει ο 
καθένας ότι θέλει. Λάσπη ρίχνουμε και την προχωράμε. Το θέμα είναι υπάρχει κάτι 
παράτυπο ή παράνομο;  
 
ΜΠΡΕΔΗΜΑΣ: Γι’ αυτό ρωτάμε.  
 
ΜΠΟΥΖΙΑΝΗΣ: Εσείς ρωτάτε μετά απ’ αυτό που διαβάσατε στον τύπο.  
 
ΜΠΡΕΔΗΜΑΣ: Και έχω δικαίωμα, αυτή είναι η δουλειά μου.  
 
ΜΠΟΥΖΙΑΝΗΣ: Δικαίωμά σας είναι, αλλά δημιουργούνται εντυπώσεις όμως.  
 
ΜΠΡΕΔΗΜΑΣ: Μα τι να το κάνουμε; Εάν δεν κάνουν καλά τη δουλειά τους;  
 
ΜΠΟΥΖΙΑΝΗΣ: Εάν υπάρχουν στοιχεία να προχωρήσουμε ……………… 
 
ΜΠΕΔΗΜΑΣ: Εάν είναι τέσσερα παιδιά καθηγητών συμφωνείτε και εσείς;  
 
ΜΠΟΥΖΙΑΝΗΣ: Εγώ όχι, εγώ όχι δεν συμφωνώ.  

 
Όχι, όχι. Πετάμε λάσπη και όπου κωλύσει. Όποιος έχει καταγγελίες να τις 
κάνει επώνυμα και να τις πάει στον Εισαγγελέα, γιατί γενικά τώρα 

τελευταία ο κ. Μπρεδήμας, για σάπια διοίκηση ………………..   
 
ΜΠΡΕΔΗΜΑΣ: Ρωτάμε και θα την πάρετε την απάντηση. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΜΠΡΕΔΗΜΑΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΜΠΟΥΖΙΑΝΗΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  
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Θα την πάρουμε, αλλά μην πετάτε υπονοούμενα. Να μιλήσετε 
συγκεκριμένα.  

 
Εγώ θα κρίνω τι θα πω και  πώς θα το πω. Εγώ έχω την ευθύνη και 
των λόγων μου και των πράξεών μου.  

 
Δεν μπορείτε συλλήβδην όμως να μιλάτε για όλες τις Υπηρεσίες του 
Δήμου. 

 
Δεν μίλησα συλλήβδην για τις Υπηρεσίες.  Μην πάτε να δημιουργήσετε 
πρόβλημα. Όχι, είπα και το εξειδικεύω για εκείνους οι οποίοι έχουν 

αμαρτήσει και όσοι έχουν αμαρτήσει θα πληρώσουν.   
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Όταν έρθει η Δευτέρα παρουσία θα πληρώσουν. 

 
Κανείς δεν αμφισβητεί την επιτροπή. Όμως γεννιούνται κάποια 
ερωτήματα. Αν αληθεύει ότι απ’ τα οκτώ παιδιά, οι τέσσερις ο γονείς 

τους είναι δημόσιοι υπάλληλοι, αν αληθεύει ότι είναι εκπαιδευτικοί, συγνώμη 
γεννιούνται ερωτήματα. 
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ερευνήστε τα.  

 
Η διαθήκη λέει: Επιτυχών και άπορος.  Αν δηλαδή οι γονείς τους 
δουλεύουν στο δημόσιο δύο, θεωρείται άπορος;    
 
Έχουν ανακοινωθεί και οι πίνακες και τα εισοδήματα. Μπορείτε να τα 
ελέγξετε, είναι στη διάθεσή σας οποιαδήποτε στιγμή. Δεν τα έκρινα εγώ, 

η Δευτεροβάθμια τα έκρινε. 
 
ΦΑΒΒΑΤΑΣ: Εγώ δεν έχω τα στοιχεία αυτά.  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Υπάρχουν, μπορείτε να τα δείτε.   
 
ΦΑΒΒΑΤΑΣ: Εσείς δεν τα έχετε; Αληθεύουν ότι είναι δημόσιοι υπάλληλοι; 
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Έχετε ένα δίκιο στο ότι δεν το έχει μάθει ο κόσμος. 
 
ΦΑΒΒΑΤΑΣ: Ένα λεπτό, ένα λεπτό. Δεν ζητάνε φορολογική δήλωση; 
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Βεβαίως και ζητάνε. Γράφουν ποια δικαιολογητικά απαιτούνται. 

 
Άρα, μπορεί να είναι νόμιμη η απόφαση, αλλά καταλαβαίνουμε όλοι ότι 
δεν έγινε σωστή ενημέρωση. Έγινε ενημέρωση λειψή. 

 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ίσως και με ευθύνη της Δευτεροβάθμιας Εκπαίδευσης και δική μας.  

 
Δεν αντιλέγω, με ευθύνη του Δήμου και της Δευτεροβάθμιας. 
 
Το καλό είναι ότι με αυτό που γίνεται θα μάθει ο κόσμος τι ακριβώς 
συμβαίνει. 
 
Γι’ αυτό να αποφύγουμε την επόμενη φορά.  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΜΠΡΕΔΗΜΑΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΜΠΡΕΔΗΜΑΣ:  

ΦΑΒΒΑΤΑΣ:  

ΦΑΒΒΑΤΑΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΦΑΒΒΑΤΑΣ:  

ΦΑΒΒΑΤΑΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΦΑΒΒΑΤΑΣ:  
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Δεν είναι δυνατόν, δηλαδή δεν χωράει νους να είναι γονείς δημόσιοι υπάλληλοι και 
μάλιστα εκπαιδευτικοί και αυτός ο μαθητής να συγκαταλέγεται στους άπορους. Αυτό 
είναι πρόκληση.  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Το βασικό είναι να είναι αριστούχος και άπορος.  

 
Άπορος και αριστούχος Πρόεδρε, κάνεις λάθος. Πρόεδρε συγνώμη, να 
μην μπερδεύουμε τις λέξεις.  

 
ΜΙΧΑΛΟΠΟΥΛΟΣ: Τα ίδια λέτε.  
 
ΦΑΒΒΑΤΑΣ: Όχι δεν λέμε τα ίδια. Η διαθήκη λέει: άπορος και αριστούχος.  

 
Μπορείτε να αντικαταστήσετε το δικαστικό, μπορείτε να πάτε εκεί να 
υποδείξετε.  

 
ΦΑΒΒΑΤΑΣ: Δεν μπορώ να αντικαταστήσω κανένα. 

 
Τότε τι συζητάμε εμείς εδώ; Άλλη είναι η επιτροπή, δεν είμαστε εμείς 
αρμόδιοι.  
 
Κύριοι συνάδελφε, έχουμε το δικαίωμα, αυτό το δικαίωμα δεν θα μας 
το αφαιρέσετε.  

 
ΜΠΟΥΖΙΑΝΗΣ: Δεν σας το στερεί κανένας.  

 
Εγώ μπορώ να σας πω και έχετε δίκιο, ίσως φταίει και ο Δήμος που δεν 
έχει ενημερώσει όσο πρέπει. 

Δεν είναι δυνατόν να πιστεύουμε ότι μια επιτροπή δεν έχει κάνει καλά το καθήκον της. 
Να συμμετέχει ο Δ/ντής της Δευτεροβάθμιας Εκπαίδευσης και ο δικαστικός που 
ορίζεται οι οποίοι τα έχουν κρίνει όλα τα στοιχεία. 

 
 Γι’ αυτό λοιπόν για να μην ξαναέρθουμε πάλι του χρόνου εδώ πέρα με 
τα ίδια προβλήματα προτείνω το εξής: Με ευθύνη των προϊσταμένων 

εκπαίδευσης, των Επιτροπών Παιδείας και του Δήμου να ενημερώνονται από αρχές του 
έτους …………  

 
Εξαρτάται το πότε δίνονται οι υποτροφίες και πότε ξεκινά η διαδικασία. 
Δεν μπορούμε να ανακοινώσουμε χωρίς να ξεκινήσει η διαδικασία. 
 
Ακριβώς. Κύριε Πρόεδρε, να ενημερώνονται οι υποψήφιοι εγγράφως και 
με υπογραφή για να μην τίθεται θέμα.  

 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Δεν μπορεί με υπογραφή. Τέλος πάντων θα το δούμε αυτό. 
 
ΚΑΡΒΕΛΗΣ: ………………… (δεν ακούγεται)  

 
Δεν είναι τόσο απλό. Όπως το θέτετε πήρατε την απάντηση και μόνο 
σας.  

Εμείς ζητάμε απάντηση στα όσα ρωτάμε, όχι στα όσα εσείς θέλετε να μας πείτε ότι 
ρωτάμε. 
 

ΦΑΒΒΑΤΑΣ:  

ΜΠΟΥΖΙΑΝΗΣ:  

ΜΠΟΥΖΙΑΝΗΣ:  

ΜΠΡΕΔΗΜΑΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΦΑΒΒΑΤΑΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΦΑΒΒΑΤΑΣ: 

ΜΠΡΕΔΗΜΑΣ:  
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Δίκιο έχετε στο ότι δεν έχουν ενημερωθεί καλά οι γονείς. Αυτό θα το 
δούμε τι μπορούμε να κάνουμε να το μάθουν περισσότεροι γιατί στόχος 

μας είναι να δοθούν παραπάνω υποτροφίες.  
 
ΦΑΒΒΑΤΑΣ: Έγινε ενημέρωση κατά το δοκούν. 

 
Ότι θέλεις λες; Δεν έγινε ενημέρωση που έπρεπε να γίνει από τη 
Δευτεροβάθμια Εκπαίδευση. Από το γραφείο λέει ότι έχει ενημερώσει η 

κα Τσαγκάνη. 
 
Είναι θετικό που αρχίζουμε σαν Οικονομική Επιτροπή να ασχολούμαστε 
και είναι θετικό ότι έρχεται και στην Οικονομική Επιτροπή η διαχείριση 

των κληροδοτημάτων. Θα πρέπει πιο ολοκληρωμένα και πιο συστηματικά από δω και 
πέρα, συμφωνώ και εγώ ότι δεν πρέπει να γίνεται έτσι πρόχειρα μια συζήτηση. Παρόλα 
αυτά είναι θετικό ότι γίνεται μέχρι τώρα αυτή η συζήτηση.  
Το ερώτημα που μπαίνει δεν είναι αν ο Δ/ντής της Δευτεροβάθμιας κάνει καλά τη 
δουλειά του. Είναι ποιος δίνει την εντολή και πατάει το κουμπί για να ενεργοποιηθεί 
κάθε φορά ο χρόνος ενημέρωσης. Δηλαδή, τώρα γιατί δεν έχουμε βάλει τους 
αποφοίτους τους φετινούς; Ποιος αποφασίζει γι’ αυτό το πράγμα; Ποιος αποφασίζει ότι 
η ενημέρωση στα σχολεία θα πάει το Μάη; Δεν λέμε ότι η επιτροπή δεν κάνει καλά τη 
δουλειά της, αλλά λέμε ότι ο χειρισμός των εντολών, πότε ξεκινάτε, ποιους βάζετε, 
δηλαδή ένας ο οποίος είναι δικαιούχος πριν τρία χρόνια δεν θα το μάθει ποτέ  
ολοκληρωμένα όταν βρίσκεται στην Αθήνα ή στη Θεσσαλονίκη στο Πανεπιστήμιο. 
Οπότε όταν εσύ σαν διοίκηση, σαν εντολέας έρχεσαι και λες να ενεργοποιηθούν οι 
δωρεές για τους αποφοίτους το 2007, καταλαβαίνετε κ. Αντιδήμαρχε αυτή ακριβώς η 
πολιτική δεν είναι σωστή και δεν πρέπει να συνεχίσετε μ’ αυτόν τον τρόπο.   
Πρέπει να βάλουμε τακτικούς χρόνους ενημέρωσης, να ξέρει η τοπική κοινωνία ότι 
υπάρχουν αυτές οι δωρεές. Με βάση  αυτό το πράγμα να δημιουργήσουμε μια θεσμική 
κατάσταση ότι κάθε χρόνο, στο τέλος, ας πούμε τον Ιούνιο θα ανακοινώνονται αυτά 
τα πράγματα.  
Άρα λοιπόν πρέπει να λάβουμε υπόψη μας και αυτές τις τοποθετήσεις και τις 
παρατηρήσεις που κάνει ο Περιφερειακός Σύμβουλος.  
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Έχετε δίκιο σε αυτό που λέτε, το σημειώνουμε. 
 
 
Η Οικονομική Επιτροπή με την ολοκλήρωση της διαλογικής συζήτησης αφού λαμβάνει 
υπόψη της τα προαναφερόμενα και τη δήλωση ΛΕΥΚΗΣ ψήφου των κ.κ. Μπρεδήμα, 
Φαββατά και Μπεχράκη, κατά πλειοψηφία,  
 

Α  Π  Ο  Φ  Α  Σ  Ι  Ζ  Ε  Ι 
 
Εγκρίνει   τη   δαπάνη   του    ποσού    των   σαράντα   οκτώ   χιλιάδων   ευρώ  
(48.000,00 €), ίσο με αυτό που χορηγήθηκε για υποτροφίες και την απόδοσή 
του στο Ταμείο του Δήμου,  σε βάρος του προϋπολογισμού οικον. έτους 
2011 του κληροδοτήματος «Λυκούργου Σκιά», σύμφωνα με την υπ’ αριθμ. 
πρωτ. 70615/2-12-2011 εισήγηση του Τμήματος Διαχείρισης Κοιμητηρίων & 
Δημοτικής Περιουσίας της Διεύθυνσης Οικονομικών του Δήμου Καλαμάτας, 
η οποία αναλυτικά καταχωρείται στο ιστορικό της απόφασης αυτής. 
 
 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ:  
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Έτσι συντάσσεται αυτό το απόσπασμα πρακτικού το οποίο υπογράφεται όπως 
ακολουθεί : 
 

Η ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΤΟΥ ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ           ΤΑ ΜΕΛΗ 

Δημήτριος Μπούχαλης   1. Καρβέλης Γεώργιος  

  2. Κουδούνης Αργύριος 

  3. Μιχαλόπουλος Σωτήριος  

  4. Μπεχράκης Σταμάτης  

  5. Μπουζιάνης Παύλος 

  6. Μπρεδήμας Θεόδωρος 

  7. Πολίτης Δημήτριος 

  8. Φαββατάς Δημήτριος 

 
Ακριβές Απόσπασμα 

Καλαμάτα 14 Δεκεμβρίου 2011 
Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ 

ΤΗΣ ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗΣ ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ 
 

ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ ΜΠΟΥΧΑΛΗΣ 
(ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ) 

 
 


